
  

1 

 

Aan alle leden, 

 

Een nieuw jaar betekent nieuwe vooruitzichten en ook goede voornemens. In het verschiet: 
een nieuwjaarsreceptie en twee verkiezingen. We weten wat te doen in 2024. 
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Eerste nieuwsbrief 2024 N-VA Herenthout  

Nieuwjaarsreceptie (gespreksavond) vindt plaats in de Sint- Gummaruskapel 

 

 

• Ons bestuur nodigt je uit op onze gespreksavond met Mireille Colson en Stijn Janssens 

op 26 januari om 19 uur in de Sint- Gummaruskapel. 

• Kom samen met jouw vrienden en kennissen een drankje drinken. De inkom is gratis. 

• Mireille vertelt je graag wat de provincie doet voor jouw regio. Dat is erg veelzijdig en zit 

in onverwachte hoeken. De provincie coördineert gebiedsprogramma’s, beheert 

domeinen zoals het Prinsenpark of Hertberg, stimuleert toerisme en is trekker in milieu- 

en mobiliteitsprojecten. Denk maar aan het omvormen van verharde speelplaatsen tot 

groene oases of de aanleg van fietsostrades. 

Een gebiedsprogramma is bijvoorbeeld de Kleine Nete, waar de vraag kwam tot een 

toeristisch onthaalplan. Dat werd een ketting van wel 35 belevenismomentjes die de 

omgeving te bieden heeft, in samenwerking met onze lokale Kempische vakantiemakers! 
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• Stijn Janssens: “Jongeren vormen het kloppende hart van onze samenleving en hun 

betrokkenheid bij verenigingen is van onschatbare waarde. In een tijdperk waarin de 

wereld snel evolueert, brengen jonge mensen een frisse blik, innovatieve ideeën en een 

ongeëvenaarde energie met zich mee. Door hen te ondersteunen en te inspireren, 

leggen we de fundering voor een veerkrachtige samenleving die in staat is om de 

uitdagingen van morgen het hoofd te bieden.” 

De halve wereld trekt dit jaar naar de stembus 

• Niet alleen in Vlaanderen, België en de EU worden dit jaar cruciale verkiezingen 

gehouden. 2024 is het grootste verkiezingsjaar ooit. De resultaten zullen wereldwijd en 

dus ook hier gevolgen hebben. 

• In meer dan zestig landen worden verkiezingen gehouden. In Europa zijn er dat 21. 

• De helft van de wereldbevolking moet of mag naar de stembus trekken, zowat 4 miljard 

mensen. 

• Alle ogen staan in Vlaanderen op kieskring Antwerpen. Aan politieke zwaargewichten 

geen gebrek in de provincie Antwerpen. In 2019 sprongen drie Antwerpse boegbeelden 

erboven uit. Voorzitter Bart De Wever (242.000 voorkeurstemmen) en Jam Jambon 

(188.000), toen de Vlaamse en federale lijsttrekkers voor N-VA, lieten Vlaams 

Belangvoorzitter Tom Van Grieken (122.000) met voorsprong achter zich. 

• Volgend jaar liggen de kaarten net anders, te meer omdat niet N-VA, wel Vlaams Belang 

de grootste partij is in alle peilingen. Er staat veel op het spel voor Jambon en De Wever, 

die de komende kiescampagne van plaats wisselen. De minister-president zal Vlaams 

zijn palmares verdedigen, de partijvoorzitter moet federaal Vivaldi bekampen. 

• “Wij zouden graag die 3 procent ophalen, omdat we schrik hebben dat er met deze 

uitslag toch een Vivaldi II-regering zal komen”, aldus Bart De Wever, “De Vlamingen 

moeten beseffen dat alle Franstaligen dat graag willen en dat ze niet zo veel Vlaamse 

zetels nodig hebben om het echt goed te doen. Ik denk dat alleen de N-VA dat kan 

tegenhouden, maar dan moeten we beter scoren dan in de peilingen.” De Wevers 

boodschap naar alle kiezers is duidelijk: “Mensen voelen zich in de steek gelaten door de 

elites. Sociaal-economisch, maar ook op het vlak van identiteit en cultuur. Ik proef die 

boosheid als ik op straat kom en ik begrijp die ook perfect. Ik snap dat u boos bent, maar 

als u ook emotioneel stemt, dan speelt u Franstalig links in de kaart. Zij zien dit graag en 

gaan nooit met extreme partijen besturen. Ze hebben maar een paar Vlaamse partijen 

nodig om weer met Vivaldi te starten en ik denk dat dat hun plan is.” 

• Alle zeven partijen kennen hun lijsttrekkers voor de Vlaamse en federale verkiezingen. 

Veel vernieuwing en verjonging werd op de kieslijsten gezet, maar naast dat jong geweld 

toch wel enkele opvallende kandidaten. 

• Een daarvan is onze voorzitter Magda Boeckx, zij mag de lijst duwen van de opvolgers 

van het Vlaams Parlement Antwerpen en staat dus op de 16 plaats. Zij wil in de 

campagne vooral meer aandacht creëren voor de zorgen en problemen van de ouderen. 

“Ik ben voorzitter van N-VA Herenthout en zit in de seniorenraad van ons dorp. Ik vraag 

extra aandacht voor de zorgen en problemen van ouderen. Zij worden nu te veel 

opzijgeschoven als een last, terwijl zij nog heel veel te bieden hebben. Tegelijk wordt de 

eenzaamheid aangewakkerd bij die groep, met steeds meer loketten die dicht gaan en 
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bushaltes die worden afgeschaft. Ik wil mijn steentje bijdragen om dat te keren, al zal dat 

niet van vandaag op morgen gaan.” 

 

Politie Neteland vraagt: “Graag een beetje respect, ook op sociale media” 

• “Ons voornemen voor 2024 is, zoals andere jaren, de veiligheid in onze politiezone 

verhogen en het onveiligheidsgevoel doen dalen.” Op die manier begint een open 

nieuwjaarsbrief die de politiezone Neteland heeft verstuurd. 

• De toon verandert snel: “Onze medewerkers zetten zich elke dag in om dit waar te 

maken. Sterker nog, soms riskeren ze tijdens interventies hun mentaal welzijn, 

gezondheid of zelfs hun leven. Heel veel inwoners begrijpen de risico’s van de job en 

vertalen dit in respect en dankbaarheid naar onze collega’s. Maar jammer genoeg 

kunnen we niet op iedereen zijn/haar respect rekenen.” 

• Niet enkel op het terrein krijgt de politie te maken met agressie. Maar tegenwoordig is er 

steeds meer bagger te lezen op sociale media. 

• Voorbeeld: negatieve commentaar betreft oudejaarsnacht. De reacties klinken als volgt: 

“Tijdens het vuurwerk waren ze nergens te bespeuren, er was geen handhaving/controle, 

ze doen er niets aan, er is nooit politie op straat…” nog een ander bericht: “De politie zat 

waarschijnlijk koffie te drinken om middernacht.”  

• Op oudejaarsnacht kreeg de politie 49 meldingen van de noodcentrale en ze werkten 60 

interventies af in 12 uur tijd. Een van die interventies: een vijftigtal jongeren schoten 

vuurpijlen af richting een combi. 

• Je moet maar voorstellen dat je alles moet geven om je job naar behoren uit te voeren. 

En nadien op de sociale media nog commentaar krijgen. 

• “We willen met deze boodschap benadrukken dat zo’n reacties op sociale media voor de 

politie helaas dagelijkse kost is en dat dit effectief kwetsend is. We hopen dat we in dit 

nieuwe jaar kunnen rekenen op ieders respect naar alle hulpdiensten toe. Dat is althans 

onze wens voor 2024. Maak er samen een veilig, gezond en gelukkig jaar van. Bedankt!” 

zo eindigt de nieuwjaarsbrief van de politiezone Neteland. 
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Afval: nieuwe regels voor gft vanaf 1 januari 2024 

• Vanaf 1 januari moet je in het gros van Vlaanderen verplicht je gft-afval gescheiden 

inzamelen. Op straffe van boetes in theorie. Want in de praktijk zijn veel 

gemeentebesturen amper of niet op de hoogte van de verplichting. 

• Voor wie het vandaag nog niet doet: vanaf 1 januari moet je jouw groente-fruit- en 

tuinafval gescheiden inzamelen. Via een groene gft-bak, of een speciale groene afvalzak. 

• De Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) wijst op de meer dan 170.000 

ton eetbaar voedsel dat huishoudens vandaag nog vaak via de restafvalzak weggooien, 

waarna het met dat restafval wordt verbrand. 

• Terwijl dat gft-afval nog voor tal van zaken kan worden gebruikt, denk aan de productie 

van biogas, compost of dierenvoeding. 

• Vandaar de verplichting, al kregen heel wat gemeenten nog het nodige uitstel. 

• Nochtans staan er GAS-boetes op het niet gescheiden aanbieden van gft-afval zegt 

OVAM. 

• Gemeentelijke Administratieve Sanctie kan, afhankelijk van gemeente tot gemeente, toch 

al snel meer dan 100 euro bedragen. 

• Het is niet de bedoeling dat een GAS-ambtenaren je restafvalzak gaan controleren op 

bananenschillen of weggegooide appels. Maar de gemeentediensten kunnen 

bijvoorbeeld opmerken dat er op een bepaald adres nooit gft-afval wordt buitengezet, dit 

wordt dan zeker verder gecontroleerd. 

Bancontact CASH-punt ingericht in Molenstraat 

• Vooraan in de Molenstraat in Herenthout werd recent een nieuw Bancontact CASH-punt 

ingericht. Er staan twee automaten ter beschikking, het lokaal is toegankelijk tussen 6 uur 

en middernacht. 

• Elke burger, ongeacht bij welke bank zij of hij een rekening heeft, kan er gebruikmaken 

van de functies geld afhalen en pincode wijzigen. 

• De klanten van Belfius, BNP Paribas Fortis, Fintro, ING EN KBC kunnen er ook het saldo 

van hun rekening opvragen en geld storten. 

• De keuze van een nieuwe locatie is volgens Batopin (de organisatie achter het netwerk 

van geldautomaten) het resultaat van een zorgvuldig selectieproces om systematisch de 

meest aangewezen locatie te vinden. Ze komen op de plaatsen waar de consument cash 

geld echt nodig heeft en vaak langskomt. Alles is aanwezig opdat de gebruiker in alle rust 

zijn of haar verrichting zou kunnen afhandelen.  

• Het toetsenbord is uitgerust met een systeem dat anderen belet om over de schouder 

mee te kijken en in de spiegels boven het scherm kan de gebruiker volgen wat er achter 

zijn of haar rug gebeurt. 

• De geldautomaten van de nieuwe Bancontact CASH-punten zijn uitgerust met een 

stembedieningssysteem dat slechtzienden begeleidt bij het afhalen van geld. 

Kerstconcert met Belle Perez leverde 25.000 euro op voor het goede doel 

• Het voorbije kerstconcert van Belle Perez en de wintermarkt brachten tot nu toe al 25.000 

euro op. Deze opbrengst wordt geschonken aan verschillende initiatieven die de strijd 
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aangaan tegen kinderarmoede in Herenthout. We kunnen vandaag wel bekendmaken 

dat er ruim 5.000 euro meer is opgehaald dan het vorige concert. Het was een groot 

succes. Er zal alles aangedaan worden om dit initiatief verder te zetten. 

 

 

Wist je dat 

• Vlaams minister-president Jan Jambon looft gezinsverpleging: 

o Jan Jambon bezocht het Openbaar Psychiatrisch Zorgcentrum (OPZ) in 

Geel. De reden was de erkenning van de gezinsverpleging door Unesco 

als immaterieel erfgoed van de mensheid. 

o Vlaams minister-president Jan Jambon kreeg uit handen van de Geelse 

burgemeester Vera Celis de plaat met de officiële erkenning door Unesco.  

o Vlaanderen mag eens in de zes jaar een voorstel doen om bepaalde 

gebruiken door Unesco als immaterieel erfgoed te laten erkennen.  

o Jan Jambon feliciteerde de Geelse gezinsverpleging: “Ik wil vooral mijn 

gevoel van dankbaarheid uitspreken, want wat Gelenaars allemaal doen 

voor psychisch kwetsbare mensen is fenomenaal en uniek. Meestal 

hebben Unesco-erkenningen betrekking op monumenten of andere 

elementen als de biercultuur of frietcultuur. Maar in Geel gaat het over 

mensen van vlees en bloed, zowel mensen die hulp verlenen als mensen 

die hulp genieten. Dat is een heel nobele missie, ik kan alleen maar ‘petje 

af' zeggen. Ook een gemeende dank u wel om Vlaanderen als een 

inclusieve gemeenschap op de internationale kaart te zetten.” 

• Minister Zuhal Demir wil 44 Antwerpse woongebieden herbestemmen: 

o Zuhal Demir kondigt voor 297,1 hectare watergevoelig gebied in de 

provincie Antwerpen een bouwstop aan. Hoewel de betreffende gronden 

ingekleurd zijn als woon- of recreatiegebied zal erop bouwen binnenkort 

dus toch niet meer mogelijk zijn. Wie hierdoor schade lijdt, kan aanspraak 

maken op een schadevergoeding. 
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o De aankondiging van Demir volgt op de eerdere aanduiding van 235 

Vlaamse zones als signaalgebieden met een hoog risico op overstroming. 

o De omvorming naar bouwvrij gebied zal dossier per dossier behandeld 

worden, inclusief openbaar onderzoek. Daarbij kunnen betrokkenen en 

omwonenden eventueel bezwaar indienen. 

o Eigenaars kunnen na de definitieve goedkeuring van elk dossier binnen de 

twee jaar een planschadeclaim indienen bij de Vlaamse overheid. 

o Voor wie eerder al bouwde in een watergevoelig gebied, zal geval per 

geval moeten bekeken worden wat er moet gebeuren. “In veel gevallen 

gaat het om kleine gebouwen of verhardingen die door een lokale 

overheid werden vergund. Woningen afbreken is dus niet aan de orde. 

Misschien zijn er dan andere mogelijkheden zoals het aanleggen van 

waterbuffers”, beweert Zuhal Demir. 

Activiteiten 

• Vrijdag 26 januari: gespreksavond Sint-Gummaruskapel om 19 uur 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ maandag 22 januari 2024 

▪ maandag 26 februari 2024 

▪ maandag 25 maart 2024 

▪ maandag 22 april 2024 

▪ maandag 27 mei 2024 

▪ maandag 24 juni 2024 

▪ maandag 9 september 2024 

▪ maandag 28 oktober 2024 

▪ maandag 25 november 2024 

▪ maandag 16 december 2024 

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498 34 09 62 

herenthout@n-va.be 


